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Link-uri și transcriere:

-  Videoclip  YouTube,  „Supravegherea  cu  privire  la  Ingineria  Climatică  -  Alerte  de  știri
globale,  15 Octombrie 2022, # 375" https://www.youtube.com/watch?v=XPvwlXNkL30

- Dicționarul Urban, „Opoziția controlată” https://www.urbandictionary.com/define.php?
term=Controlled%20opposition

- Citat Vladimir Lenin, „Cea mai bună modalitate de a controla opoziția este să o conducem 
noi înșine” https://www.goodreads.com/quotes/38974-the-best-way-to-control-the-opposition-
is-to- lead 

- meme, „ Dialectica Hegeliană” https://me.me/i/hegelian-dialectic-a-framework-for-guiding-
thoughts-and-actions-into-15487284 

- YouTube Hugo Talks video, „ Încarcă-ți discernământul la maxim” 
https://www.youtube.com/watch?v=fZq_JxuvuFc 

- Video YouTube, „Dirijare digitală avizată / Kanye West Parler / Hugo Talks” 
https://www.youtube.com/watch?v=cAX9cvw_s5Q

- YouTube video, „AȚI UITAT ANUL 2020?” https://www.youtube.com/watch?
v=U8UWsBPAjL8 

- Citat William Casey, „Vom ști că programul nostru de dezinformare este complet atunci 
când tot ceea ce crede publicul american va fi fals.” 
https://www.quotemaster.org/Disinformation#&gid=1&pid=15 

Pentru actualizarea de astăzi, vreau să vorbesc cu voi atât despre realitatea, cât și despre
apropierea  veșniciei,  din  punct  de  vedere  biblic  și  profetic.  Și  asta  pentru  că  împlinirea
profețiilor biblice este pe cât de reală, pe atât  de apropiată,  astfel  încât se va întâmpla cu
adevărat și se va întâmpla foarte curând. (Cântând) ♫ Curând și foarte curând ♫ Omule eu...
Mulțumesc  mult  Kapono.  Sunt  ruinat  pentru  restul  zilei.  Dar  e  un  lucru  bun.  După cum
spunea cineva, sunt ruinat pentru Isus. Vreau și eu. Ruinează-mă, Doamne. Ce cântec; îmi
place acest cântec. 

Ei bine, vreau să încep cu două pasaje, pe primul l-am analizat săptămâna trecută, iar
pe al doilea îl vom studia, de fapt, cu voia Domnului, săptămâna viitoare, ambele fiind în
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epistolele lui Petru. Să începem cu 2 Petru, al treilea capitol, începând cu versetul 3. Apostolul
Petru, prin Duhul Sfânt, scrie și spune: „Înainte de toate, să ştiţi că în zilele din urmă  vor veni
batjocoritori  plini  de  batjocuri,  care  vor  trăi  după  poftele  lor,  şi  vor  zice:  „Unde  este
făgăduinţa venirii Lui?  Căci de când au adormit părinţii noştri,  toate rămân aşa cum erau de
la începutul zidirii!” Căci (versetul 5, și acest lucru este interesant) înadins se fac că nu ştiu că
odinioară  erau ceruri şi un pământ scos  prin Cuvântul lui Dumnezeu  din apă şi cu ajutorul
apei.” Asta s-a întâmplat cu adevărat. Sper că nu vă veți sătura de mine că spun „asta chiar s-a
întâmplat”, pentru că voi spune „asta chiar s-a întâmplat” de multe ori astăzi. „şi că lumea
(versetul 6) de atunci a pierit tot prin ele, înecată de apă. Iar cerurile şi(versetul 7), pământul
de acum sunt păzite şi păstrate, prin același Cuvânt pentru focul din ziua de judecată și de
pieire oamenilor nelegiuiți. (Asta se va întâmpla cu adevărat) Dar, preaiubiţilor, să nu uitaţi un
lucru: că, pentru Domnul, o zi este ca o mie de ani, și o mie de ani sunt ca o zi. Domnul nu
întârzie în împlinirea făgăduinţei Lui  cum cred unii,  ci are o îndelungă răbdare pentru voi, și
dorește ca niciunul să nu piară, ci toți să vină la pocăință. Ziua Domnului însă va veni ca un
hoț.” Nu și pentru noi, de altfel. Apostolul Pavel, le scrie tesalonicenilor, nu va fi ca un hoț în
noapte pentru noi,  ci  pentru ei.  „În ziua aceea,  cerurile  vor trece cu trosnet,  (Asta se va
întâmpla) trupurile cereşti se vor topi de mare căldură,  şi pământul, cu tot ce este pe el, va
arde. (Asta se va întâmpla cu adevărat) Deci, fiindcă toate aceste lucruri au să se strice,  ce fel
de oameni  ar  trebui  să  fiţi  voi,  printr-o purtare  sfântă  şi  evlavioasă,  așteptând și  grăbind
venirea zilei lui Dumnezeu  în care cerurile aprinse vor pieri şi  trupurile cereşti se vor topi de
căldura focului?” Asta chiar se va întâmpla. 

1 Petru, capitolul 4; acum, din nou, în al doilea serviciu, suntem în capitolul 4, primele
șase versete. Cu voia Domnului, săptămâna viitoare vom relua la versetul 7. Șapte cuvinte în
versetul 7. „Sfârșitul tuturor lucrurilor este aproape. Fiţi înţelepţi dar şi vegheaţi în vederea
rugăciunii.  Mai presus de toate, să aveţi o dragoste fierbinte unii pentru alţii,  căci dragostea
acoperă o sumedenie de păcate. Fiţi primitori de oaspeţi între voi, fără cârtire. Ca nişte buni
ispravnici ai harului felurit al lui Dumnezeu, fiecare din voi să slujească altora după darul pe
care l-a primit.  Dacă vorbește cineva,  (versetul  11) să vorbească cuvintele  lui  Dumnezeu.
Dacă slujeşte cineva, să slujească după puterea pe care i-o dă Dumnezeu, pentru ca în toate
lucrurile să fie slăvit Dumnezeu prin Isus Hristos, ale căruia sunt slava şi puterea în vecii
vecilor! Amin.” 

Bine. Motivul pentru care am vrut să încep în acest fel este că apostolul Petru, prin
Duhul Sfânt, rezumă realitatea și, ca atare, urgența sfârșitului. Tot ceea ce Petru este inspirat
să scrie face legătura între ceea ce s-a întâmplat cu adevărat în trecut și ceea ce se va întâmpla
în mod absolut la sfârșit. Se va întâmpla. Nu numai că se va întâmpla cu adevărat, dar putem
chiar  să  știm  cât  de  aproape  suntem  de  momentul  în  care  se  va  întâmpla  cu  adevărat.
Avanpremieră! (Cântec) ♫ În curând și...♫ Vezi ce ai făcut, Kapono? Vă zic... Preponderența
dovezilor, atât din punct de vedere istoric, cât și profetic, că noi suntem ultima generație la
sfârșitul  vremurilor este copleșitoare.  Întrebare: De unde știți? Cum se face, de ce această
generație, în acest moment al istoriei omenirii, este ultima generație, în momentul sfârșitului?
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Răspuns: Nu trebuie să ne uităm mai departe decât la Cuvântul lui Dumnezeu, coroborat cu
ceea  ce  se  întâmplă  în  această  lume,  pentru  a  concluziona  că  sfârșitul  nu  numai  că  este
aproape, dar sfârșitul este aici. Poate că cea mai convingătoare dovadă dintre toate că aceasta
este ultima generație, aflată în pragul veșniciei, se găsește în Evanghelia după Marcu. De fapt,
se află în Evangheliile sinoptice. Dar vreau să citesc Marcu 13 începând cu versetul 28. Isus
vorbește. El spune: „Luaţi învăţătură de la smochin prin pilda lui.  Când mlădiţa lui se face
fragedă  şi  înfrunzeşte,  știți  că  vara  este  aproape.  Tot  aşa,  când veţi  vedea  aceste  lucruri
împlinindu-se, să ştiţi că Fiul omului este aproape....Adevărat vă spun că nu va trece neamul
acesta   până nu se vor împlini toate aceste lucruri.  Cerul şi pământul vor trece, dar cuvintele
Mele nu vor trece.” Știți ce spune El aici? El spune că va veni o zi în care va exista această
ultimă  generație  și  acea  generație  va  fi  ultima  generație  care  va  fi  martoră  la  renașterea
națiunii evreiești, care s-a împlinit pe 14 mai 1948, acea generație. Adică, am putea încheia în
rugăciune chiar acum. Nu o vom face. Nu vă faceți speranțe. (Râde)

Așadar, vreau să merg mai departe. Ceea ce urmează este o dovadă suplimentară care
demonstrează dincolo de orice îndoială,  nu doar o umbră de îndoială,  ci  dincolo de orice
îndoială,  nu  o  îndoială  rezonabilă,  nu,  orice  îndoială,  realitatea  și  proximitatea  acestei
generații care se află în pragul eternității. Se va întâmpla. Chiar se va întâmpla. Voi rezuma
probele cu trei probe, dacă vreți. Sper că nu vă deranjează limbajul judiciar de aici,  dar proba
A: Distrugere  contrafăcută.  Proba B:  Opoziție  controlată.  Proba C:  Distragere  ce produce
confuzie. 

Acestea  sunt  dovezile  pe  care  aș  dori  să  le  prezint  și  voi  începe  cu  „Distrugerea
contrafăcută”.  Am  ales  să  o  formulez  astfel  datorită  modului  în  care  contrafacerea  îl
autentifică și validează pe cel autentic. De exemplu, acesta este motivul pentru care există
bancnote false de 100 de dolari. De ce? Pentru că există o bancnotă de 100 de dolari autentică
și veritabilă. Apropo, acesta este și motivul pentru care există hristoși contrafăcuți/falși nu
Buddhas contrafăcuți sau Muhammed falși. Nu, falsul îl autentifică și validează autenticul,
articolul autentic. Acum, iată care este problema. Satana este maestrul falsificator care știe că
timpul său este scurt, motiv pentru care în aceste ultime zile, cu adevărat ultimul ceas, el își
intensifică eforturile de distrugere care au de-a face cu falsificarea Lăsați-mă să vă explic.
Satana nu creează. El nu poate. Dimpotrivă, el nu face decât să distrugă ceea ce Dumnezeu a
creat. Isus în Evanghelia după Ioan, capitolul 10:10, a spus: „nu vine decât să fure, să junghie
şi  să  prăpădească”  Ei  bine,  ce  vrea  el  să  distrugă?  Vrea  să  distrugă  tot  ceea  ce  a  creat
Dumnezeu. Îl urăște pe Dumnezeu. El urăște creația lui Dumnezeu. El caută să distrugă omul
creat după chipul lui Dumnezeu și caută să distrugă creația, care geme după Dumnezeu. Este
vorba de Romani, capitolul 8:22. „Dar ştim că, până în ziua de azi, toată firea suspină  şi
suferă durerile  naşterii.”  Aceasta este creația  lui  Dumnezeu.  Dumnezeu a creat cerurile  și
pământul și marea și tot ce este în ele, totul pentru gloria Lui, apropo. 

Un mod în care Satana a fost întâmpinat cu un succes uluitor este în încercările sale de
a distruge autenticul cu ajutorul otrăvirii sintetice manipulate de om prin inginerie climatică a
Pământului  și  a  creației  lui  Dumnezeu de pe Pământ.  Acesta este motivul  pentru care ne
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referim  adesea  la  Dane  Wiginton  și  la  GeoEngineeringWatch.org.  Am să  vă  arăt  câteva
capturi de ecran. Vreau să vă atrag atenția asupra lor în timp ce vă împărtășesc câteva citate
din emisiunea sa de sâmbătă, 15 octombrie, pe care o numește „Emisiunea de vești proaste”.
Emisiunea de ieri la care s-a referit ca fiind „Emisiunea Sfârșitul lumii”. Îmi place tipul ăsta.
În timp ce împărtășesc aceste capturi de ecran, aceste imagini și îl citez, vreau să vă atrag
atenția asupra fotografiilor făcute la cer. Și aceasta este, fără joc de cuvinte, sunt uluitoare, îți
taie respirația, îți ia aerul. De asemenea, v-aș încuraja să vă uitați spre cer. Pentru cei care sunt
online, oriunde v-ați afla în zona voastră și, dacă doriți, puteți să ni le trimiteți prin e-mail.
Apropo, am mai multe fotografii pe telefon pe care le-am făcut aici, în partea Windward. Asta
din două motive. Primul dintre ele este să vedeți cu ochii voștri că stropesc cerul, ceea ce, la
rândul său,  poate  duce la o înțelegere a motivelor  pentru care stropesc cerul.  Acesta  este
primul motiv. Iată al doilea motiv: Luca 21:28, unul dintre versetele mele preferate din toată
Biblia, alături de toate versetele din toată Biblia. Isus a spus că, atunci „Când vor începe să se
întâmple  aceste  lucruri,  să  vă  uitaţi  în  sus  şi  să  vă  ridicaţi  capetele,  (De ce?)  pentru  că
izbăvirea voastră se apropie.” 

Iată câteva citate înfricoșătoare. „Dacă rămânem pe cursul actual, nimeni nu va vedea
anul 2030. Aceasta este aproape o certitudine matematică și statistică pe traiectoria actuală.
Când pierdem planctonul/vegetația marină, când pierdem pădurile, pierdem insectele, pierdem
populațiile  de  animale  sălbatice  și  pierdem  stratul  de  ozon,  și  toate  acestea  se  întâmplă
deodată,  toate  acestea  pe  traiectoria  actuală  atingând  momentul  critic   pe  la  mijlocul
deceniului. Cum pot supraviețui oamenii fără habitat? Nu pot. Și nimic din toate acestea nu ia
în considerare (Ascultați asta) partea nucleară a ecuației. Gravitatea a ceea ce se întâmplă ar
indica  faptul  că  ne  confruntăm  cu  un  moment  critic  ce  va  duce  la  a  nu  avea  populații
funcționale de animale sălbatice în 2026... Pe măsură ce piesele de domino cad, ele devin din
ce în ce mai mari și cad din ce în ce mai repede. ...Acest raport tocmai a publicat un titlu de
totală dezinformare (Despre care vom vorbi în scurt timp) este de la CNBC. 'Casa Albă merge
înainte cu cercetările pentru răcirea Pământului prin reflectarea luminii solare.' (Hmm, cum
vor face asta?) Raportul spune că „Biroul de Politică Științifică și Tehnologică al Casei Albe
coordonează un plan de cercetare pe cinci ani pentru a studia modalitățile de modificare a
cantității  de  lumină  solară  care  ajunge  pe  Pământ,  pentru  a  tempera  temporar  efectele
încălzirii  globale.  Da, deteriorarea  ozonului  este un lucru rău.  Depunerile  acide sunt rele.
Bolile  respiratorii  sunt  rele.  (Acesta  este  cuvânt  cu cuvânt  din raport)  Dar  este  vorba de
pulverizarea de particule (nanoparticule) din avioane cu reacție cu scopul declarat de a răci
temporar și toxic suprafața. Operațiunile de geoinginerie au fost desfășurate la nivel maxim de
peste 75 de ani. Rezultatul:  catastrofă cu distrugerea iminentă a vieții  la nivel planetar,  la
orizont pe termen scurt. Așa-zisa comunitate a științei climei... Toate acestea vin de la cei mai
importanți  oameni  de  știință  din  lume  –  aceiași  oameni  de  știință  care  neagă  categoric
atrocitățile ingineriei climatice din cerul nostru, care reprezintă cea mai distructivă activitate
umană lansată vreodată de rasa umană și care încă nu au recunoscut-o.” 
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Aceasta este de fapt o profeție din Apocalipsa 11:18. „Neamurile se mâniaseră, dar a
venit  mânia  Ta;   a  venit  vremea  să  judeci  pe  cei  morţi,  (Asta  chiar  se  va  întâmpla)  să
răsplăteşti pe robii Tăi proroci, pe sfinţi  și pe cei ce se tem de Numele Tău, mici și mari, şi să
prăpădeşti pe cei ce prăpădesc pământul!” Asta este destul de specific. Așteptați un minut. Îmi
spui că în timpul necazului de 7 ani, că vor distruge Pământul, iar Dumnezeu va avea ultimul
cuvânt  și  îi  va  distruge  pe  cei  care  distrug  Pământul?  Nu,  nu  spun  asta.  Cuvântul  lui
Dumnezeu spune asta. Asta e un pic cam arțăgos, nu-i așa? Îmi pare rău. Încă un lucru despre
asta înainte de a merge mai departe. Să abordăm această întrebare „de ce”. De ce? Veți ierta
ceea  ce  poate  părea  o  simplificare  exagerată,  dar  o  populație  redusă  este  o  populație
controlată.  Este  infinit  mai  ușor  să  controlezi  o  populație  odată  ce  ai  redus  respectiva
populație. Și apoi controlezi aprovizionarea cu apă și hrană a acelei populații prin distrugerea
pământului pentru a crește hrana. Am mai vorbit despre asta. Merită să fie repetat din nou în
contextul despre care vorbim astăzi. Puteți să vă căutați singuri. În toată lumea ard până la
temelii depozite de alimente. Le ard până la pământ. Nu numai că se va întâmpla cu adevărat,
dar se întâmplă deja cu adevărat. Bine, proba B. Ce mai faceți? ( Audiența spune: Minunat ) 

Oh, uau! Băieți, vă iubesc atât de mult. Știu că sunt mulți care s-au exprimat cum că
pur și simplu nu le plac Actualizările despre Profeții. Înțeleg. Dacă ați ști cât de mult nu-mi
plac nici mie. Există o frică, o teamă sfântă. Proba B: Opoziție controlată. Opoziția controlată
este definită după cum urmează: „O strategie prin care un individ, o organizație sau o mișcare
este controlată sau influențată în mod ascuns de o terță parte, iar adevăratul scop al entității
controlate  este  altul  decât  cel  declarat  public.  Entitatea  controlată  îndeplinește  un  rol  de
înșelăciune în masă, de supraveghere și/sau de manipulare politică, socială. În cele mai multe
cazuri,  entitatea  controlată  este  prezentată  ca  fiind  în  opoziție  cu  interesele  părții  care  o
controlează.” Vladimir Lenin a fost cel care a explicat cel mai bine acest lucru, citez: „Cel
mai bun mod de a controla opoziția este să o conducem noi înșine”. Acest imagine spune
totul.  Se  leagă  opoziția  controlată  la  ceea  ce  este  cunoscut  sub  numele  de  „Dialectica
Hegeliană”  Problemă-Reacție-Soluție,  care  este,  „Un  cadru  de  ghidare  a  gândurilor  și
acțiunilor în conflicte care duc la (Cuvânt cheie) soluții de sinteză, care pot fi introduse numai
după ce oamenii care sunt manipulați se dau de partea care va avansa agenda predeterminată.”
Oh, asta explică totul! Nu e de mirare! Suntem noi împotriva lor, ei împotriva noastră. Alege
o tabără. Nu am de gând să aleg nici o parte. Ce zici de asta? Trebuie să am grijă de tensiunea
arterială, cred, poate. 

Intră acest videoclip Hugo Talks, intitulat în mod corespunzător „Încarcă-ți la maxim
discernământul”. Ascultați ce a avut de spus. „...opoziția controlată este evidentă. Aceasta este
problema, dialectica hegeliană. Cantitatea de oameni care fac parte din sistem și pretind că
sunt de partea poporului sunt peste tot și acoperă toate unghiurile. ...toți lucrează unii cu alții
pentru a conduce poporul undeva. Uneori te conduc în mod deliberat pe  o cale greșită pentru
a-ți pierde timpul. (Vom vorbi despre asta) Aveți mass-media principală, care este prima plasă
pentru a prinde oamenii și a-i influența cu propaganda lor. Apoi, bineînțeles, ei creează o a
doua plasă (Apropo, web-ul - pânză, plasa, hmm.) (Doar atâta spun) (Lucruri care te fac să
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spui, hmm) o a doua plasă pentru a-i prinde pe cei care văd prin prima plasă și o ocolesc.
Aceasta face parte din cea de-a doua plasă. ...nu, nu, nu. Nu vă lăsați păcăliți de asta. Trebuie
să vă încărcați turbo discernământul." 

Problema este că, mai ales creștinii, suntem atât de creduli. Iată un video pe aceeași
temă pe care cred că aș fi extrem de neglijent dacă nu aș include și linkul, citez: „...cu Kanye
West avem pe cineva care cred că este o marionetă completă a stabilimentului, pe care l-au
modelat și schimbat în ultimii ani. Adică, eu personal cred că se preface că este creștin. Vreau
să spun, haide! A făcut un concert de duminică la biserică cu satanistul Marilyn Manson de
Halloween. Așadar, cred că au schimbat această celebritate de culoare bine cunoscută, i-au dat
această nouă imagine de creștin, care apoi emite aceste mesaje antievreiești pe Twitter, este
interzis și apoi cumpără o aplicație de socializare. Văd aici o operațiune psihologică. ...pot
vedea cum poate fi folosit ca parte a agendei anticreștine, pe care am menționat-o mai înainte.
În momentul de față, avem o celebritate care a devenit brusc creștină recent, căreia i s-ar putea
spune apoi să se poarte nebunește,  instabil,  de exemplu,  să spună ceva asemănător cu (Și
vreau să ascultați  cu mare atenție  acest  citat)  asemănător cu cartea de strategii  a lui  Alex
Jones. Știți, să-l facă pe tip să se poarte ca un nebun, să spună poate 60% din adevăr, ceea ce
apoi discreditează pe oricine altcineva care are aceleași opinii, în ciuda faptului că acestea
sunt reale.” Oh, acum înțeleg. Uau! Asta chiar are sens. Să împachetăm... 

Nu-i așa că e exact ca S-S-Satan? Cât de in-s-sidios. Bine, poate că e prea mult. Hai să
împachetăm înșelăciunea și să o împachetăm în hârtie de împachetat cu adevăr, doar un pic de
adevăr.  Și atunci când faceți  asta,  aruncați  proverbialul  prunc al  adevărului  cu tot  cu apa
murdară din covata acestor  marionete, această opoziție controlată. El continuă. Acest lucru
este interesant. „Uitându-mă zilele trecute pe canalele creștine populare de pe YouTube, am
început să observ cum multe dintre aceste canale, în special cele americane, (El este în Marea
Britanie) par să aibă legături între ele. Toți apar în emisiunile celorlalți, toți fac podcast-uri
unii cu alții, creând acel cerc de promovare încrucișată pe care l-am menționat mai devreme.
Și când am cercetat mai mult, am descoperit că o parte dintre ei au legătură cu mulți dintre
doctorii New Age și personajele din "Turul MAGA Retrezește America”. 

Aceasta  este  o  înșelăciune.  S-ar  putea  să  nu  vrei  să  auzi  asta.  Este  o  Nouă  Eră  a
Vărsătorului, Trezirea Noii Ere. Ea își are rădăcinile în gnosticism și este demonică. Iar eu vă
spun adevărul. Și nu mă credeți pe cuvânt. Căutați voi înșivă în Scripturi și vedeți dacă ceea
ce spun este adevărat. Aceasta este o înșelăciune. Pe lângă distrugerea contrafăcută - Ce mai
faci? Bine încă? Ar trebui să ne plecăm capul, să închidem ochii? Poți să te strecori afară; nu
te vom opri în parcare. În plus față de distrugerea contrafăcută și opoziția controlată, avem
viclenia „Distragerii derutante", proba C. 

Dacă îmi permiteți, aș vrea să dezbat  mai concret asupra acestui aspect. Dar pentru a
face acest lucru, vom continua în acest moment și vom încheia transmisiunea în direct pe
YouTube și Facebook. Așadar, în ultimul an, poate chiar recent, în ultimele șase luni, am
meditat și am pus sub semnul întrebării schimbarea seismică și chiar absența remarcabilă a
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narațiunii COVID. Părea aproape, că a fost peste noapte că, dintr-o dată, nu s-a mai ridicat la
nivelul de a avea nevoie de o acoperire  completă propagandistică, așa cum a avut înainte.
Absentează cu desăvârșire de pe acel canal de știri, pe care nu l-am mai văzut de luni de zile,
mulțumesc, Isuse, cifrele, știți, zonele roșii, cazurile. Dispărute. E ca și cum, Uhoa! Ce s-a
întâmplat? Oh, nu, nu mai vorbim despre asta. Vrem să te uiți aici. Unde? Pe aici. Ce? Oh.
Rezultatul a fost această distragere a atenției la nivel mondial, care a dus ulterior la multă
confuzie la nivel mondial. Și știm cine este autorul confuziei, nu-i așa? Vom vorbi mai mult
despre asta într-un moment. 

Acest videoclip realizat de Really Graceful, intitulat „Ați uitat de 2020?” pare să se
facă ecoul acestor sentimente. Și vreau doar să împărtășesc câte ceva din ce a avut de spus.
„Vă amintiți cu toții când cea mai eficientă operațiune psihologică din istoria modernă a avut
loc în tandem cu demolarea controlată a economiei noastre? Ei bine, se pare că mulți au uitat
pentru că am trecut mai departe ca societate ca și cum nimic nu s-ar fi întâmplat. Vă amintiți
că, ca răspuns la „două săptămâni pentru a încetini răspândirea”, au închis plajele și sălile de
sport. Au încuiat porțile parcului. Au întins benzi de precauție pe terenurile de joacă ...apoi au
început să amendeze infractorii  care încercau să acceseze plajele  și traseele  pentru a face
mișcare și a lua aer curat. Vă amintiți că, în timp ce guvernul a închis spațiile în aer liber, a
impus micilor afaceri să se închidă și a anulat predicile din biserici, guvernul a permis ca ușile
Walmart să rămână larg deschise, iar fabricile Amazon să fie mai ocupate ca niciodată? ...Vă
amintiți când au convins oamenii că  a-i lăsa pe cei dragi să moară singuri era mai bine decât
să-i expună, poate, la COVID? ...Vă amintiți nebunia, tot acest fenomen care a dus la imagini
cu nepoți îmbrățișând-o pe bunica prin plastic. Și chiar mai rău, umplerea mănușilor de latex
cu apă caldă, legarea lor ca pe niște baloane de apă și plasarea mănușilor pe fiecare mână a
unui pacient pe moarte în spital, ceea ce trebuia să imite ținerea mâinii unei persoane dragi?
Știți, pentru ca ei să simtă căldură și mângâiere în timp ce mureau singuri, pentru că guvernul
a  impus  acest  lucru.  Marele  elefant  din  încăpere  era,  totuși,  ratele  ridicate  de  mortalitate
pentru  pacienții  cu  ventilator.  Deci,  dacă  pacienții  erau  puși  pe  un  ventilator,  existau
stimulente financiare. Ei bine, este un lucru destul de insidios, nu-i așa? Este foarte urât din
partea mea să spun asta, dar sunt surprins că medicii și asistentele au avut timp să pună pe
cineva la ventilator între învățarea și filmarea tuturor acelor dansuri virale de pe TikTok care
au apărut în această perioadă, după ce s-a raportat că spitalele au fost pur și simplu atât de
copleșite. A mai avut cineva senzația că făceau un fel de dans ritual pentru a trezi un demon?
Vreau să zic,  râd,  dar  nu glumesc.  Vă amintiți  când au pus  femeile  însărcinate  să  nască
complet singure în spital, fără soț sau persoană de sprijin, apoi au amenințat că le vor pune
copiii  în  carantină  dacă  mama va  fi  testată  pozitiv  pentru  COVID? Vă amintiți  când  au
încurajat vecinii să toarne pe alți vecini? 

Lista  mea  cu  toate  lucrurile  nebunești  care  s-au  întâmplat  în  2020  și  de  care  îmi
amintesc, desigur, a devenit și mai ciudată doar în 2021, cu state care au organizat loterii
pentru ca oamenii  să facă vaccinul.  Krispy Kreme oferind gogoși gratuite  celor vaccinați.
(Ascultați, îmi place Krispy Kreme, nu atât de mult, doar spuneam) Și oameni care își pierd
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locurile de muncă, mijloacele de trai pentru că refuză să facă acest vaccin. Dar cred că putem
fi cu toții de acord că 2021 este un subiect pentru o altă zi. Ceea ce m-a făcut să mă gândesc
cu adevărat la 2020 este modul în care toată lumea a trecut cu totul mai departe. Tocmai am
trecut cu totul la al treilea război mondial acum și nu înțeleg cum sau de ce s-a întâmplat asta.
Adică,  la  un  nivel  superficial,  înțeleg,  pentru  că  oamenii  sunt  ușor  de  distras  și  ușor  de
manipulat  emoțional.  Dar eu vreau să știu, cum e cu voi? Voi ați trecut mai departe? Ați
uitat?" 

Ei bine, voi vorbi în numele meu. Nu am uitat și nici nu voi trece vreodată peste. Și iată
de ce. Aceasta este o profeție biblică. Ce vrei să spui? Aceasta este înșelăciune demonică
profețită, distrugere, opoziție, distragere a atenției și confuzie. Și este o dovadă a faptului că
suntem foarte, foarte aproape de sunetul trâmbiței și de faptul că cei morți în Hristos vor învia
primii. Iar noi, cei care suntem vii și rămânem, vom fi răpiți pentru a-L întâlni pe Domnul în
aer și vom fi pentru totdeauna cu Domnul. ( Audiența spune: Amin! ) 

Trebuie să mai vorbim despre asta încă puțin. Aveț răbdare cu mine, bine? Trebuie să
am răbdare cu mine însumi. Mă iau cu mine acasă după toate astea, știți? Rugați-vă și pentru
soția mea.  Fie binecuvântată. Biata femeie. Bine. Da, Satana este autorul confuziei și tatăl
minciunii. Dar Dumnezeu este autorul și  cel ce desăvârșește credința mea, și în El și numai în
El îmi voi pune încrederea. Dar, pastore, adică, devine foarte rău. Știu. Dar asta poate fi un
lucru bun. Cum? Ei bine, gândiți-vă la asta. Nu-i așa că atunci când suntem atât de manipulați
emoțional și confuzi și nu mai știm în cine să avem încredere sau pe cine să credem, nu-i așa
că atunci mergem la Cel în care putem avea încredere și în care putem crede? Dumnezeul
Cuvântului și Cuvântul lui Dumnezeu! 

Cu ceva timp în urmă, am dat întâmplător peste acest citat din 1981 al directorului CIA
William Casey, care pare să explice distrugerea contrafăcută menționată mai sus, opoziția
controlată  cu propaganda sa de dezinformare  și  minciună  și  distragerea  năucitoare  care  a
urmat. Iată acest citat; îl vedeți acolo pe ecran. „Vom ști că programul nostru de dezinformare
este complet atunci când tot ceea ce crede publicul american va fi fals.” Bine. Cred că am
ajuns. Și asta a fost în 1981. Unul dintre motivele pentru care chiar vă aduc aceste lucruri în
atenție în aceste Actualizări despre Profeții este din cauza versetului din Efeseni 5:11. Spune:
„Nu  luați  parte  la  faptele  nefolositoare  ale  întunericului,  ci,  mai  degrabă,  demascați-le”.
[NTLR n.tr.]  

Vedeți,  iată  cum funcționează.  Expuneți  întunericul,  răul,  iar  acesta  servește  drept
catalizator pentru a vă aduce la bine, la Păstorul cel Bun. Când îți dai seama că această lume
nu are nicio speranță, că „împăratul nu are haine”, ce veți face? În cine veți avea încredere?
Către cine vă veți îndrepta? În ultima vreme, Domnul mi-a pus pe inimă această sarcină. V-
am împărtășit inima mea în această privință în ceea ce privește scopul acestor actualizări, fiind
acela de a-L duce pe Isus la oameni și pe oameni la Isus. Și înaintea Domnului, Îl întreb pe
Domnul, în ce fel această actualizare - pe care o pregătesc pentru duminică - îi aduce pe cei
pierduți la Isus și pe cei salvați mai aproape de Isus? Și dacă și până când nu sunt în stare să
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răspund la această întrebare,  nu finalizez actualizarea.  Deci, care este răspunsul la această
întrebare? Voi răspunde simplu și cu umilință în felul următor. Într-o vreme când se crede că
totul este fals, și așa este, ar trebui să fie ceea ce ne îndreaptă și ne duce la adevăr, iar noi știm
cine este acela: Isus. Ioan 14:6: „Eu sunt calea, adevărul și viața. Nimeni nu vine la Tatăl
decât prin Mine.” Isus este adevărul, tot adevărul și nimic altceva decât adevărul, așa să ne
ajute Dumnezeu. Și El este singura noastră cale de ieșire din asta. El este singura noastră
speranță. Ei bine, acest lucru mă aduce în cerc complet la modul în care am început legat de
dovezi.  Cuvânt  puternic,  nu?  Dovedind dincolo  de  orice  îndoială,  asta  e  și  mai  puternic,
realitatea și apropierea veșniciei. 

Ei bine, în primul rând, dovezile mediului înconjurător dovedesc, așa cum a spus Isus
în  Matei  24:22:  „Nimeni  n-ar  scăpa”  în  zilele  de  pe  urmă  (vorbind  de  Israel  în  timpul
necazului de 7 ani) „dacă zilele acelea n-ar fi scurtate”, reduse. Nimeni nu ar fi capabil să
supraviețuiască pe pământ. Ei bine, acea zi este astăzi. Apropo, când citez pe cineva ca Dane
Wiginton care face o afirmație de genul „Nu vom ajunge în 2030”, nu este o exagerare. Acest
lucru este dovedit statistic cu dovezi juridice  concrete, cu probe de sol prelevate. Și în aceste
probe de sol, știți ce au găsit? Aluminiu, bariu. Ce zici de asta? Grafene. Oh, iar lista pare a fi
nesfârșită.  Știți  ce  face  asta  corpului  uman,  creierului  uman,  fiecărui  sistem,  sistemului
digestiv,  sistemului  nervos,  sistemului  cardiovascular?  Și  este  documentat.  Este  bazat  pe
fapte. Și când distrugi viața de pe Pământ, care este necesară pentru susținerea vieții umane pe
Pământ, totul s-a terminat. Și când folosește cuvinte precum „traiectorie” -  se întâmplă să fiu
foarte atașat de acest cuvânt. Dacă nu ați observat de-a lungul anilor, am folosit acest cuvânt
destul de des, poate prea des. Dar pe traiectoria actuală, în mod profetic, 2030? Să vedem.
2030 minus șapte este 2023. Oh, ai grijă, pastore. Nu, nu voi fi atent. Am ajuns. Am ajuns. 

Știți, eu - din nou, eu doar - din inimă, omule. Mă ia cu fiori când aud colegi pastori
vorbind despre: „Ce fel de lume vom lăsa generației următoare?” Mă gândesc.... ( râsete ) Ce?
Asta e întrebarea greșită. Nu vom lăsa nicio lume generației următoare, pentru că noi suntem
ultima generație care va părăsi lumea. Ei bine, pastore, de ce ești atât de dogmatic în această
privință?  Ascultați,  din  nou,  aș  vrea  doar  -  am să vă  întreb  cu  multă  umilință,  cu multă
dragoste - puteți cerceta toate acestea singuri. Tot ceea ce Dumnezeu a spus că se va întâmpla
la vremea sfârșitului, se întâmplă cu adevărat. Și se întâmplă cu adevărat acum. Se întâmplă
deja. Lucrurile despre care ni se spune că se vor împlini în cele din urmă în timpul necazului
de 7 ani, iar răpirea este înainte de necazul de 7 ani, și deja începe să se întâmple acum,
înainte de necaz. Cât de aproape suntem de necaz? (Cântând) ♫ Curând și foarte curând ♫ 

Deci avem dovada a doua: Opoziția controlată, care are ca rezultat distragerea atenției
ce aduce confuzie, este o dovadă a modului în care înșelăciunea din zilele din urmă este deja
la lucru. Este exact cu specificitate ceea ce a spus apostolul Pavel bisericii  din Tesalonic,
capitolul  al  doilea  al  celei  de-a  doua  epistole  a  sa.  De  fapt,  poate  doar  permiteți-mi  să
pregătesc un fel de scenă, dacă pot să o spun așa, în lipsa unei modalități mai bune de a o
spune. 2 Tesaloniceni 2 este un pasaj profetic foarte puternic. Aș spune că este chiar unul
dintre cele mai profunde pasaje profetice din toate paginile Sfintei Scripturi. Și începe chiar
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de la primul cuvânt, pentru că ne spune apostolul Pavel, prin Duhul Sfânt, inspirat de Duhul
Sfânt, că mai întâi trebuie să aibă loc Răpirea, versetul 3, apoi Antihristul poate fi descoperit.
Și apoi continuă să îl descrie pe Antihrist, acest om al pierzării. El este omul fărădelegii. Și
spune că această taină a fărădelegii  a lui  Antihrist  este deja la lucru.  Este deja în joc. Se
întâmplă deja. Și când ajungem la versetul 9, el spune: „Venirea celui fără de lege va fi în
conformitate  cu lucrarea  lui  Satan,  cu tot  felul  de (rețineți  acest  cuvânt)  puteri,  semne și
minuni mincinoase și cu orice fel de  înșelăciune a fărădelegii pentru cei ce pier, având în
vedere că n-au primit dragostea adevărului ca să fie mântuiți. De aceea Dumnezeu le trimite o
lucrare  de  rătăcire,  pentru  ca  ei  să  creadă  minciuna,  aşa  încât  toţi  cei  care  n-au  crezut
adevărul,  ci şi-au găsit plăcerea în nedreptate, să fie condamnaţi.” [NTLR n.tr.]  

Vreau să  zic,  peste  tot,  în  toată  Scriptura,  găsim profeții  ca  aceasta  de  aici,  din  2
Tesaloniceni,  toate  având  ca  numitor  comun  o  descriere,  uneori  foarte  detaliată,  în  mod
profetic, a modului în care va arăta lumea la vremea sfârșitului. Și dacă înșelăciunea va fi una
dintre caracteristicile a ceea ce va arăta lumea la vremea sfârșitului, nu știu ce altceva să vă
mai spun. Acesta este sfârșitul. Și o voi mai spune încă o dată. Chiar se va întâmpla. Voi
mărturisi că, chiar și pentru mine, uneori, ca unu care studiez și învăț pe alții din profeția
biblică, trebuie să mă reconectez cu realitatea a ceea ce predic și studiez. 

Permiteți-mi poate să vă explic  asta puțin mai  mult.  Adică,  cunosc profețiile  foarte
bine. Studiez profețiile și sunt un student al profețiilor de aproape 40 de ani, începând cu anii
'80. Întotdeauna am avut o dragoste și un interes pentru profeția biblică. Și, de-a lungul anilor,
există  această  tendință,  și  mărturisesc  acest  lucru,  există  această  tendință  de  a  ceda  la  o
deconectare. Și prin deconectare mă refer la faptul că citesc aceste profeții, iar deconectarea
intervine atunci când le văd ca fiind încă viitoare, îndepărtate. Și e ca și cum Duhul Sfânt
trebuie doar să-mi atragă atenția ca să spună: Scuză-mă, J.D., asta chiar se va întâmpla. Nu,
gândiți-vă la asta. Suntem atât  de entuziasmați  pentru răpire.  Se va întâmpla.  Chiar se va
întâmpla!  Se va întâmpla cu adevărat,  cu adevărat,  cu adevărat -  știu că este cu adevărat
profund  în  ceea  ce  privește  vocabularul  meu  extins,  dar  se  va  întâmpla  cu  adevărat,  cu
adevărat, cu adevărat, cu adevărat, cu adevărat, cu adevărat! Și se va întâmpla foarte repede.
Într-o licărire de ochi, nu o clipire, o licărire de ochi. Chiar se va întâmpla. Toată această
judecată pe care tocmai am  citit-o din Petru și din Apocalipsa, din partea apostolului Ioan
Chiar se va întâmpla! Și mă întreb uneori dacă noi credem cu adevărat că se va întâmpla cu
adevărat? Pentru că, vedeți, ne vedem de-ale noastre ale zilei și în restul weekend-ului nostru.
Vom începe săptămâna mâine dimineață, cu voia Domnului, și ne vom continua viața noastră.
Acest lucru se va întâmpla. Chiar se va întâmpla și se va întâmpla foarte curând. 

Acesta este scopul actualizărilor. Încă mai avem timp să ducem cât mai mulți oameni la
Isus  și  pe  Isus  la  cât  mai  mulți  oameni,  pe  cât  de  mult  putem.  De  aceea  încheiem  cu
Evanghelia,  Vestea cea Bună a mântuirii.  găsită în persoana lui Isus Hristos și în lucrarea
terminată pe cruce. Și, de asemenea, doar o explicație simplă, ca de copil a mântuirii prin
intermediul  ABC-ului  mântuirii.  Ei  bine,  ce  este  Evanghelia?  Cuvântul  „Evanghelie”
înseamnă de fapt „veste bună”. Datoria ta a fost plătită. Pedeapsa ta este satisfăcută, ești liber
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să pleci, vești bune! Iată ce înseamnă cuvântul „Evanghelie”. Stai, ce datorie? Ce plată? Oh,
pedeapsa cu moartea a fost satisfăcută.  Vești bune: Ești liber să pleci! „dacă Fiul vă face
slobozi, veţi fi cu adevărat slobozi.” Ei bine, cine a făcut asta? Isus. Cum a făcut El asta? Ei
bine, El a venit, a fost răstignit, a fost îngropat, a înviat a treia zi și se va întoarce în curând.
Bine. Ultima oară cu asta, o voi face toată ziua, dar... Aceasta este vestea bună! ABC-ul: doar
o modalitate, nu o formulă. Vă rog să nu faceți din asta o formulă. Este doar un mod simplu
de  a  explica  cuiva  Evanghelia,  vestea  cea  bună,  în  cazul  în  care  Domnul  vă  va  acorda
vreodată acel profund privilegiu de a putea să îl împărtășiți pe Isus cuiva. Începe cu această
recunoaștere și admitere a faptului că ai păcătuit, că ești un păcătos. Altfel, de ce ai fi interesat
de un Mântuitor? 

Orice persoană obișnuită cu care vorbești, crede că este o persoană bună. Nu au omorât
niciodată pe nimeni și asta le va asigura accesul în rai. Vor fi o mulțime de oameni buni în iad
și o mulțime de oameni foarte, foarte răi în rai. Eu voi fi în fruntea rândului, iar voi nu veți fi
prea  departe  în  urma  mea,  așa  că...  Romani  3:10  spune:  „Nu este  niciun  om neprihănit,
niciunul măcar.” Iar Romani 3:23 ne spune de ce. Este pentru că „Căci toți au păcătuit (toți) și
sunt lipsiți de slava lui Dumnezeu.” Cu toții ne-am născut păcătoși, motiv pentru care trebuie
să  ne  naștem  din  nou  pentru  a  intra  în  Împărăția  Cerurilor,  a  spus  Isus.  Ei  bine,  cum
funcționează asta? Romani 6:23 explică acest lucru. „Plata păcatului este moartea”. Aceasta
este pedeapsa, pedeapsa cu moartea la care am fost condamnați cu toții. Aceasta este vestea
proastă. Care e vestea bună? Oh, vestea bună este că „Darul fără plată al lui Dumnezeu (Darul
lui Dumnezeu) este viața veșnică în Isus Hristos, Domnul nostru”. 

Acesta este A; iată B-ul, și acesta este atât de central. Vine de la a-ți baza credința din
inima ta pe faptul că că Isus Hristos este Domnul. „Fiindcă Dumnezeu, atât de mult a iubit
lumea, încât a dat pe singurul Său Fiu născut, pentru ca oricine crede să nu piară, ci să aibă
viață veșnică.” Romani 10:9-10 spune: „dacă crezi în inima ta că  Dumnezeu L-a înviat din
morți, vei fi mântuit”. 

Și în cele din urmă, C. Rezultă din B; este o expresie a lui punctului B. Este o chemare
a numelui Domnului. În Romani 10:9-10 se mai spune: „Dacă mărturisești, deci, cu gura ta pe
Isus ca Domn, și dacă crezi în inima ta că Dumnezeu L-a înviat din morți, vei fi mântuit. (Și
iată de ce) Căci prin credința din inimă de capătă neprihănirea, şi prin mărturisirea cu gura se
ajunge  la  mântuire.”  Și,  în  sfârșit,  Romani  10:13  „Fiindcă  oricine  va  chema  Numele
Domnului va fi mântuit.” Este atât de simplu. Te rog, te implor. 

Dacă ești aici astăzi sau te uiți online, singura ta speranță este Isus. Nu este vorba de
alegeri. Nu e vorba de economie. Singura ta speranță este Isus. El este singura ta cale de ieșire
din această lume, din această lume muribundă și rea. 

Ei bine, mărturia  „Dar Dumnezeu" cu care vom încheia astăzi vine de la Danny Claus,
care scrie relatarea „Dar Dumnezeu”. „În septembrie 2021, posturile echipei mele și al meu au
fost eliminate din cauza mutării unui cont important la un concurent. Am știut rapid că a fost
o binecuvântare deghizată, deoarece am primit cu toții o indemnizație de concediere de șase
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luni,  iar  compania a implementat  un mandat  de vaccinare COVID începând cu octombrie
2021. Eram singurul membru al echipei nevaccinat. În timp ce am reușit să mă bucur de o
perioadă de timp liber pentru restul anului 2021, am obținut un loc de muncă temporar de
consultant în 2022 pentru câteva luni, dar apoi am rămas din nou șomer. Ultimele câteva luni
au fost cu siguranță un test de credință, deoarece am dat un interviu pentru un post, pe 22
iulie, și am primit o ofertă. Dar (Acest lucru este interesant) Duhul Sfânt m-a determinat să
refuz postul; salariu și beneficii mai mici. Ei bine, așa cum numai Dumnezeu poate manevra
lucrurile, compania mea anterioară a avut un alt post liber, similar cu postul meu anterior.
Singurul avertisment era încă mandatul de vaccinare. Cu toate acestea, pe baza feedback-ului
primit de la colegi, am depus o scutire religioasă și am fost aprobat! În plus, oferta mea de
angajare a fost cu 12% mai mare decât salariul meu anterior. Slăvit să fie Domnul! Danny.” 

Da. ( Aplauze ) Haideți sus. Îmi place când Dumnezeu face asta! De ce nu vă ridicați;
vom încheia în rugăciune și cântec. Știți, mă gândesc la acest citat, știți, uneori așteptăm ca
Dumnezeu să deschidă o ușă și Dumnezeu spune: Ei bine, dacă nu vreau să folosesc o ușă de
data  asta?  Și  dacă  vreau  să  intru  pe  fereastră?  Oh,  nu  m-am gândit  la  asta.  „Căile”  lui
Dumnezeu și „de ce-urile” lui Dumnezeu. Cine cunoaște gândurile Domnului? Joia trecută în
Ieremia: „Există oare ceva prea greu pentru Domnul?” 

Nu, nu există, Doamne. Doamne, Îți mulțumesc foarte mult. Doamne, Îți mulțumesc
pentru profeția biblică. Cum altfel am putea ști cât de aproape suntem de întoarcerea Ta dacă
nu ar fi profeția biblică? Cum altfel am fi știut că revenirea Ta este atât de aproape dacă nu
ne-ai  fi  consemnat  în  Scriptură  aceste  profeții  despre  cum  va  arăta  lumea  la  vremea
sfârșitului? Și este exact așa, ceea ce înseamnă că este timpul sfârșitului. Deci, Doamne, cu
adevărat, vino! Și dacă vreunul dintre noi încă mai păstrează speranța pentru această navă care
se scufundă, numită Titanicul acestei lumi, Doamne, mă rog ca Tu să ne smulgi degetele din
strânsoarea pe care o avem, să ne dăm drumul, ca să fim gata să plecăm atunci când trâmbița
va suna. Vino repede, Doamne Isuse. Maranatha! În numele lui Isus, ne rugăm. Amin și amin.
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